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Írásbeli kérdés

„Miért bünteti Ön a Karcag környékén élőket?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján
kérdést kívánok benyújtani dr. Rácz Jenő egészségügyi miniszterhez . A kérdésre írásban
várom válaszát .

Tisztelt Miniszter úr!

Meglepetést és megdöbbenést okozott választókörzetemben, Karcag és környékén élők
számára az a levél, melyet 2004 . november 16 . dátummal küldött nekem dr .Szegedi András
igazgató főorvos, az Országos Orvosszakértői Intézet debreceni igazgatósága nevében . Ebben
arról tájékoztatott, hogy az Orvosszakértői Intézet 3 . sz. Igazgatóságának karcagi telephelye
2005 . február 15-ével véglegesen megszűnik, a karcagi telephely vizsgálatra január 1-től új
igénylőket már nem fogad, a folyamatban lévő ügyeket pedig január 20-ig kell elvégezni .
Ebből az következik, hogy a továbbiakban Jász-Nagykun-Szolnok megyében csak Szolnokon
fog Orvosszakértői Bizottság működni .

A száraz mondatok mögött persze emberi sorsok vannak . A karcagi kórház illetékességi
területén élő lakosokat érinti, közülük is a legelesettebb, legrászorultabb réteget, p1 . a
rokkantsági nyugdíjat igénylőket. Ezek az emberek az eddigi helyi ügyintézés helyett ezentúl
60 kilométerre utazhatnak, vállalva ennek fizikai, anyagi terheit . Érdekükben, és minden itt
élő érdekében kérdezem :

1 ., Ki hozta ezt a döntést?
2., Mennyi ebből a költségvetési megtakarítás?
3 ., Az innen felszabaduló forrást hová kívánják átcsoportosítani?
4., Milyen célok érdekében történik ez a megszorítás?
5 .,Illeszkedik-e ez a döntés a régiókés kistérségek fokozottabb szerepvállalására építő
kormányzati politikába?
6., Kikérték-e a régióban élők véleményét a döntéssel kapcsolatban?

Tisztelettel várom válaszát, és a döntés visszavonását .

Karcag, 2005. január 18 .
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